
Zápisnica č. 7/2012/BY 

z rokovania  občianskeho výboru s občanmi volebného obvodu č. 6 Žilina – Bytčica 

 

Dátum: 12.9.2012 

 

Miesto konania: Bytčica, Kultúrny dom 

 

Prítomní:  Ing. Jozef Štrba 

  Ing. Pavol Marček 

  Prednosta MsÚ 

  Zástupca Mestskej polície 

  14 občanov 

 

Program:  1, otvorenie 

  2, informácie poslancov o riešení podnetov 

  3, požiadavky občanov 

  4, záver 

 

Ad 1 

Stretnutie otvoril a občanov privítal poslanec Marček 

 

Ad2 

Poslanci poskytli prítomným občanom informácie o riešení nasledujúcich podnetov: 

- znečistenie potoka, vykonaná kontrola z Obvodného úradu ŽP, ktorá označila aj miesta 

znečistenia, odstúpené na MsÚ 

- vyasfaltovanie ul. Na záchrastie a ul. Lipovecká, rokovania prebehli medzi Mestom a Sevakom 

- riešenie dopravy ul. Na stanicu, výsledkom je vyhotovenie zábradlia na ochranu chodcov 

- informácie o majetkovo-právnom vysporiadaní pod nádržou Žilinskej teplárne (Popolček) 

- informácie o stave riešenia prenájmu Kultúrneho domu 



- negatívny postoj SSC k prekopaniu cesty I. R/64 kvôli prestavbe vodovodu a kanalizácie, 

odstúpené MsÚ 

- oboznámenie občanov o projekte chodníka popri I. R/64 s možnosťou nahliadnutia doň 

- rekonštrukcia Domu nádeje 

 

Ad 3 

- skládka – smetisko na mieste diaľničného privádzača pri Metre 

- opätovná žiadosť o osvetlenie kostola 

- záväzky Teplárne voči Bytčici, preskúmanie zmlúv 

- Mesto sa nestará o Bytčicu, Bytčica nemá námestie 

- existencia projektu, ktorý mal byť v minulosti vyhotovený na zatrúbenie potoka 

- v rámci diaľničného privádzača je nutné riešiť prepojenie medzi Bytčicou a Solinkami 

- posun kontajnerov na separovaný zber na križovatke  Antona Bielka a Banícka z dôvodu 

neprehľadnosti v križovatke 

- vybudovanie rýchlostného spomaľovača na ul. Na záchrastie 

 

Ad 4 

Poslanec Marček ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za účasť 

 

Zapísal: Ing. Pavol Marček 


